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Protokół Nr LV/2024 

z sesji Rady Gminy Kamiennik 

odbytej w sali Gminnego Ośrodka Kultury w Kamienniku 

w dniu 26 marca 2024 r. w godzinach od 1024– 1050 

 

ad 1. Otwarcie LV sesji Rady Gminy Kamiennik i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Sesję otworzył i jej obradom przewodniczył Pan Henryk Kliś – Przewodniczący Rady Gminy 

Kamiennik. Przywitał przybyłych radnych, Pana Wójta, Panią Skarbnik, Panią Sekretarz, radcę 

prawnego, dyrektora Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej oraz sołtysów. 

Stwierdził, że na 14 radnych obecnych jest 14, czyli 100% ustawowego składu Rady – obrady 

są prawomocne, radni obecni na sesji: 

1. Gabriela Bardak 

2. Grażyna Berini 

3. Zdzisław Ficoń 

4. Henryk Kliś 

5. Stanisław Pieniakowski 

6. Beata Stefanowicz-Ciecieląg 

7. Agnieszka Tęcza 

8. Krzysztof Tkacz 

9. Bogumił Wąs 

10. Tomasz Łoziński 

11. Jan Miske 

12. Andrzej Ochociński 

13. Małgorzata Pietroczuk 

14. Joanna Rutkowska 

 

ad 2. Przedstawienie porządku obrad LV sesji Rady Gminy Kamiennik. 

1. Otwarcie LV sesji Rady Gminy Kamiennik i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad LV sesji Rady Gminy Kamiennik. 

3. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
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5. Informacja o interpelacjach i zapytaniach radnych, które wpłynęły do biura rady  

w okresie międzysesyjnym. 

6. Przyjęcie lub odrzucenie wniosków komisji stałych (zgodnie z § 22 pkt. 4 Statutu Gminy 

Kamiennik). 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny 

nieruchomości położonej w miejscowości Kamiennik, oznaczonej w ewidencji gruntów jako 

działka ewidencyjna nr 57/1. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla 

samorządowego zakładu budżetowego.  

11. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie zaciągnięcia 

długoterminowego kredytu. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie zaciągnięcia 

długoterminowego kredytu. 

13. Wolne wnioski i informacje. 

14. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Gminy Kamiennik. 

15. Zamknięcie obrad LV sesji Rady Gminy Kamiennik. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są wnioski do porządku obrad, ponieważ nie było 

wniosków poddał porządek pod głosowanie: 

Głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad LV sesji Rady Gminy Kamiennik 

Wyniki imienne: 

ZA (14): 

Stanisław Pieniakowski, Jan Miske, Joanna Rutkowska, Tomasz Łoziński, Małgorzata 

Pietroczuk, Zdzisław Ficoń, Henryk Kliś, Gabriela Bardak, Andrzej Ochociński, Beata 

Stefanowicz-Ciecieląg, Grażyna Berini, Agnieszka Tęcza, Bogumił Wąs, Krzysztof Tkacz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (0) 

W wyniku głosowania porządek LV sesji Rady Gminy Kamiennik został przyjęty do realizacji. 
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ad 3. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że jego działania polegały głównie na pracach 

kancelaryjnych, podpisywaniu uchwał, jak również innych dokumentów. Jest do dyspozycji 

mieszkańców gminy w każdy wtorek w biurze rady. W okresie międzysesyjnym odbyły się 

dwa posiedzenia komisji: posiedzenie Komisji Rewizyjnej 22 lutego 2024 roku, tematem była 

kontrola finansowa przychodów i wydatków świetlic wiejskich w Goworowicach, Szklarach  

i Zurzycach oraz 26 lutego odbyło się posiedzenie Komisji Rolnictwa, Ekologii, Inwestycji  

i Działalności Gospodarczej, posiedzenie dotyczyło wyboru wiceprzewodniczącego Komisji 

oraz rozpropagowania możliwości przekazania przez rolnika 1,5% podatku rolnego na 

instytucje związane z rolnictwem. Przewodniczący Rady Gminy zwołał również wspólne 

posiedzenie Komisji przy Radzie Gminnym i LV sesję.  

Nie było pytań.  

 

ad 4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

Wójt Gminy – Wysoka Rado, ja dzisiaj nie będę mówił w ogóle o inwestycjach, jest okres taki 

przedwyborczy i nie chcę tutaj mówić, jeszcze będzie jedna sesja, prawdopodobnie 

zaproponujemy po pierwszej turze, albo po drugiej, podziękujemy sobie za współpracę no  

i czekamy na wyniki. Dodam, bo słyszałem, że druhowie nasi oglądają tę sesję i chcą, żebym 

potwierdził, że się staram o wóz bojowy dla Kamiennika. Ten wóz będzie, wniosek jest 

napisany, złożony, będzie trochę droższy niż w Szklarach, bo to wszystko idzie do góry, tak że 

wóz na pewno będzie zakupiony dla OSP Kamiennik.  

Nie było pytań. 

 

ad 5. Informacja o interpelacjach i zapytaniach radnych, które wpłynęły do biura rady  

w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że do biura Rady nie wpłynęły ani zapytania, ani 

interpelacje.  

 

ad 6. Przyjęcie lub odrzucenie wniosków komisji stałych (zgodnie z § 22 pkt. 4 Statutu 

Gminy Kamiennik). 

Przewodniczący Rady Gminy – Komisja Rolnictwa, Ekologii, Inwestycji i Działalności 

Gospodarczej podjęła wniosek w sprawie 1,5-procentowego podatku rolnego. Pani 
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przewodnicząca, otrzymała Pani pismo Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi? Dla mnie to jest 

takie pływanie albo niezbyt zrozumiałe pismo, ale czy Panią to zadowala?  

Agnieszka Tęcza – nie, niby na tej liście miało być bardzo dużo podmiotów, a okazało się, że  

z tego pisma wynika, że żaden podmiot nie spełnił wymogów, żeby wejść na listę.  

Przewodniczący Rady Gminy – tak z tego to wynika i to nie jest zależne od nas.  

Zdzisław Ficoń – może Pan radca nam odpowie, dlaczego żaden podmiot okołorolniczy nie 

spełnił wymogów, które Minister tam określił właśnie odnośnie tego odpisu 1,5-procentowego.  

Radca prawny – nie mam pojęcia w ogóle, nikt się nie konsultował ze mną, nie znam w ogóle 

treści tego pisma.  

Zdzisław Ficoń – nie zna Pan w ogóle tego, o co żeśmy wnioskowali? Bo w piśmie od jakiegoś 

Pana, który reprezentuje właśnie Ministra Rolnictwa, tu w preambule jest przytoczone jakieś 

prawo spółdzielcze z 82 roku. No wybaczcie, to była głęboka komuna dziesiątki lat temu, tak? 

Dla mnie, jako zwykłego zjadacza chleba, jest niepojętą rzeczą, że na różnej maści fundacje, 

stowarzyszenia każdy może przekazać 1,5%, a na organizacje okołorolnicze nie. Co tutaj jest 

grane? Bo naprawdę tych fundacji, które są tylko do Krajowego Rejestru Sądowego wpisane  

i każdy może w swoim PI-cie zaznaczyć, tylko numer podaje KRS-u i 1,5% idzie bez żadnego 

problemu, tak?  Już nie chcę tu wymieniać jakie fundacje i ile jest ich całe multum, a tu takie, 

no bardzo ważna działalność tych organizacji okołorolniczych w nawiązaniu do tych protestów, 

do tej całej sytuacji w rolnictwie, nie można. 

Radca prawny – nie spełnił warunków ustawowych no to trzeba rozmawiać  

z parlamentarzystami, trzeba mieć status organizacji pożytku publicznego, jak dobrze 

pamiętam to musi być zaznaczone w Krajowym Rejestrze Sądowym i tylko to uprawnia do 

tego, żeby przekazać 1,5%. 

Krzysztof Tkacz – ale 1,5% dajemy, kiedy, kiedy składamy rozliczenie roczne podatkowe  

w postaci PIT-ów. 

Radca prawny – bo o to chodzi.  

Krzysztof Tkacz – rolnik nie rozlicza PIT-u w związku z czym nie może tego przekazać.  

Radca prawny – ale to jakby na poziomie ustawy musi być załatwione, o podatku 

dochodowym.  

Krzysztof Tkacz – jeśliby prowadził działalność jako taką to pewnie by mógł przekazać. 

Zdzisław Ficoń – ale podatek jest podatek, kochany. 

Sekretarz Gminy – Proszę Państwa, to nie jest pytanie do nas, jako przedstawicieli samorządu, 

tylko proszę o to pytanie wyżej. 
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Przewodniczący Rady Gminy – ja jeszcze raz mówię, że to nie jest zależne od nas, tak że no 

moglibyśmy tu dyskutować bez końca, ale czy to jest sens.  

 

ad 7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze 

darowizny nieruchomości położonej w miejscowości Kamiennik, oznaczonej w ewidencji 

gruntów jako działka ewidencyjna nr 57/1. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś wnioski, zapytania – 

ponieważ nie było pytań poddał pod głosowanie projekt uchwały: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny nieruchomości 

położonej w miejscowości Kamiennik, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka 

ewidencyjna nr 57/1 

Wyniki imienne: 

ZA (14): 

Beata Stefanowicz-Ciecieląg, Gabriela Bardak, Tomasz Łoziński, Stanisław Pieniakowski, 

Zdzisław Ficoń, Andrzej Ochociński, Małgorzata Pietroczuk, Jan Miske, Grażyna Berini, 

Joanna Rutkowska, Henryk Kliś, Bogumił Wąs, Agnieszka Tęcza, Krzysztof Tkacz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (0) 

W wyniku głosowania uchwała Nr LV/382/24 Rady Gminy Kamiennik z dnia  

26 marca 2024 r. w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny nieruchomości 

położonej w miejscowości Kamiennik, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka 

ewidencyjna nr 57/1 została podjęta. 

 

ad 8. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie uchwalenia 

wieloletniej prognozy finansowej. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś zapytania, wnioski – 

ponieważ nie było pytań poddał pod głosowanie projekt uchwały: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej 

Wyniki imienne: 

ZA (14): 
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Beata Stefanowicz-Ciecieląg, Tomasz Łoziński, Stanisław Pieniakowski, Gabriela Bardak, 

Małgorzata Pietroczuk, Andrzej Ochociński, Joanna Rutkowska, Jan Miske, Henryk Kliś, 

Grażyna Berini, Zdzisław Ficoń, Krzysztof Tkacz, Agnieszka Tęcza, Bogumił Wąs 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (0) 

W wyniku głosowania uchwała Nr LV/383/24 Rady Gminy Kamiennik z dnia  

26 marca 2024 r. zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej 

 została podjęta. 

 

ad 9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś zapytania – ponieważ 

nie było pytań poddał pod głosowanie projekt uchwały: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok 

Wyniki imienne: 

ZA (14): 

Zdzisław Ficoń, Andrzej Ochociński, Małgorzata Pietroczuk, Stanisław Pieniakowski, Gabriela 

Bardak, Beata Stefanowicz-Ciecieląg, Tomasz Łoziński, Joanna Rutkowska, Jan Miske, 

Henryk Kliś, Agnieszka Tęcza, Grażyna Berini, Krzysztof Tkacz, Bogumił Wąs 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (0) 

W wyniku głosowania uchwała Nr LV/384/24 Rady Gminy Kamiennik z dnia  

26 marca 2024 r. w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok została podjęta. 

 

ad 10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej 

dla samorządowego zakładu budżetowego. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś pytania – ponieważ 

nie było pytań poddał pod głosowanie projekt uchwały: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla samorządowego 

zakładu budżetowego 

Wyniki imienne: 

ZA (14): 
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Andrzej Ochociński, Beata Stefanowicz-Ciecieląg, Tomasz Łoziński, Gabriela Bardak, 

Zdzisław Ficoń, Małgorzata Pietroczuk, Jan Miske, Henryk Kliś, Joanna Rutkowska, 

Agnieszka Tęcza, Grażyna Berini, Stanisław Pieniakowski, Bogumił Wąs, Krzysztof Tkacz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (0) 

W wyniku głosowania uchwała Nr LV/385/24 Rady Gminy Kamiennik z dnia  

26 marca 2024 r. w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla samorządowego zakładu 

budżetowego została podjęta. 

 

ad 11. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie zaciągnięcia 

długoterminowego kredytu. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś zapytania – ponieważ 

nie było pytań poddał pod głosowanie projekt uchwały: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu 

Wyniki imienne: 

ZA (14): 

Beata Stefanowicz-Ciecieląg, Grażyna Berini, Tomasz Łoziński, Stanisław Pieniakowski, Jan 

Miske, Małgorzata Pietroczuk, Zdzisław Ficoń, Joanna Rutkowska, Agnieszka Tęcza, Henryk 

Kliś, Gabriela Bardak, Krzysztof Tkacz, Bogumił Wąs, Andrzej Ochociński 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (0) 

W wyniku głosowania uchwała Nr LV/386/24 Rady Gminy Kamiennik z dnia  

26 marca 2024 r. zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu 

została podjęta. 

 

ad 12. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie zaciągnięcia 

długoterminowego kredytu. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś zapytania – ponieważ 

nie było pytań poddał pod głosowanie projekt uchwały: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu 

Wyniki imienne: 

ZA (14): 
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Beata Stefanowicz-Ciecieląg, Stanisław Pieniakowski, Grażyna Berini, Małgorzata Pietroczuk, 

Tomasz Łoziński, Krzysztof Tkacz, Zdzisław Ficoń, Gabriela Bardak, Jan Miske, Henryk Kliś, 

Andrzej Ochociński, Bogumił Wąs, Agnieszka Tęcza, Joanna Rutkowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (0) 

W wyniku głosowania uchwała Nr LV/387/24 Rady Gminy Kamiennik z dnia  

26 marca 2024 r. zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu 

została podjęta. 

 

ad 13. Wolne wnioski i informacje. 

Krzysztof Tkacz – ja do Pana wójta mam takie pytanie, bo mamy tam obok sklepu taki ten 

budynek, który tak niszczeje, on w części należy do gminy, w części należy do właściciela 

prywatnego. Ja tam próbowałem ustalić tego właściciela, bo tam były sprawy spadkowe, bo 

tych spadkobierców było kilkunastu i trudno określić mi, bo ta rodzina gdzieś się rozjechała 

jakby tu nie wiem z pozycji urzędu ktoś mógłby to zrobić, bo tam to niszczeje, to stwarza 

zagrożenie tam przy chodniku, poza tym tam jakieś różne zwierzątka w tej chwili podchodzą, 

kuny, lisy, jest to w środku wsi, prosiłbym, żeby się tym jakoś zająć, może jakby z mocy urzędu, 

bo wiem, że tam trwała sprawa spadkowa i ona podobno się zakończyła, ale ja nie umiem jakby 

wskazać kto to jest, chociaż tyle lat tam mieszkam i kto w tej chwili jest jakby prawnym 

właścicielem tej nieruchomości.  

Wójt Gminy – Panie radny Tkacz sprawa została przekazana do Pana mecenasa parę lat temu, 

do dzisiaj trwa, mecenas szuka tych ludzi i nie może znaleźć, i jak mówię, to trwa. 

Przewodniczący Rady Gminy – może Pan mecenas coś bliżej, ma jakieś informacje, Panie 

mecenasie, proszę do mikrofonu. 

Radca prawny – ja w tej chwili nie wiem o co chodzi.  

Wójt Gminy – ale w każdym razie myśmy szukali, szukaliśmy, była sprawa założona o tą 

hipotekę i tak dalej, no i mecenas tam ich szukał, ale jak mówię, ja się tym później nie 

interesowałem. Taka sprawa skomplikowana, bo jest też sklep i jakby budynki urzędu, budynki 

gminne.  

Krzysztof Tkacz – tak, właśnie i teraz no, chociaż to moja gdzieś tam jakaś daleka rodzina, ale 

też nie potrafię jakby określić tych ludzi, bo nie wiadomo, gdzie oni są i kto.  

Wójt Gminy – odpowiemy na przyszłej sesji.  
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Zdzisław Ficoń – ja odnośnie tej dotacji dla Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej, 

myślę, że główną przyczyną jest niska liczba mieszkańców i spadek wydobycia wody i tym 

samym to się wiąże z niższymi dochodami, myślę, że to taki jednorazowy zastrzyk dla zakładu, 

bo uruchomiona zostanie fotowoltaika, czy już działa, rachunki za prąd drastycznie zmaleją. 

Wójt Gminy – jeszcze nie działa, będzie działać gdzieś za 2 miesiące.  

Zdzisław Ficoń – no ale będą działać, z moich informacji wiem, że zwiększa się ilość szamb 

wywożonych, czy rozpatruje Pan zakup dodatkowej beczki?  

Jan Ziomek dyrektor ZGKiM – przydałaby się dodatkowa beczka, ale nie mamy takich 

możliwości technologicznych, żeby przyjąć te ścieki na oczyszczalnię. Oczyszczalnie muszą 

spełniać swoje zadanie, czyli przy wylocie ścieków uzdatnionych, one muszą mieć parametry 

zgodne z polskimi normami. No więc my nie możemy aż tak dużo dawać tych ścieków, bo to 

jest przestarzała technologia i Pan wójt pracuje obecnie w tej chwili nad modernizacją, nad 

projektem i modernizacją tych dwóch oczyszczalni, żebyśmy mogli więcej tych ścieków 

przyjąć, bo nas to w przyszłości będzie czekało, że trzeba będzie mieć drugą beczkę i więcej 

tych ścieków musi być odbieranych od ludzi.  

Ponieważ nie było więcej pytań Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję.  

 

ad 14. Przyjęcie protokołów z poprzedniej sesji Rady Gminy Kamiennik. 

Ponieważ nie było uwag do protokołu Nr LIV/2024 z dnia 29 lutego 2024 r. Przewodniczący 

Rady Gminy poddał go pod głosowanie: 

Głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu Nr LIV/2024 z sesji Rady Gminy Kamiennik odbytej 

w dniu 29 lutego 2024 roku 

Wyniki imienne: 

ZA (14): 

Beata Stefanowicz-Ciecieląg, Grażyna Berini, Gabriela Bardak, Agnieszka Tęcza, Stanisław 

Pieniakowski, Krzysztof Tkacz, Małgorzata Pietroczuk, Zdzisław Ficoń, Joanna Rutkowska, 

Jan Miske, Andrzej Ochociński, Tomasz Łoziński, Henryk Kliś, Bogumił Wąs 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (0) 

W wyniku głosowania protokół Nr LIV/2024 z sesji Rady Gminy Kamiennik odbytej w dniu  

29 lutego 2024 roku został przyjęty. 

Przewodniczący Rady Gminy – Szanowni Państwo przed 15. punktem, z tego tytułu, że 

zbliżają się święta Wielkiej Nocy, chciałbym tu wszystkim obecnym, a więc radnym, Panu 
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Wójtowi, Pani Skarbnik, Pani Sekretarz, Panu Mecenasowi, jak i Panu Dyrektorowi  

i wszystkim sołtysom, złożyć serdeczne życzenia, wesołego Alleluja, smacznego jajka, no  

i mokrego dyngusa. 

 

ad 15. Zamknięcie obrad LV sesji Rady Gminy Kamiennik. 

Wobec wyczerpania porządku sesji Przewodniczący Rady Gminy Kamiennik zamknął  

o godzinie 1050 obrady LV sesji Rady Gminy Kamiennik i podziękował wszystkim za 

przybycie. 

  

  

 

Przewodniczący Rady Gminy 

    /-/ Henryk Kliś 

 

 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołowała        

A. Czaja 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Integralną część protokołu stanowi nagranie z obrad sesji Rady Gminy Kamiennik dostępne na 

stronie Urzędu Gminy Kamiennik (https://kamiennik.pl/1120/449/archiwum-nagran-sesji-rady-

gminy-kamiennik.html) z dnia 26 marca 2024 r. 

https://kamiennik.pl/1120/449/archiwum-nagran-sesji-rady-gminy-kamiennik.html
https://kamiennik.pl/1120/449/archiwum-nagran-sesji-rady-gminy-kamiennik.html

